
 
 

Protokół Nr XII/2015 
z  sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 30 września  2015 r. 
 
 
XII  sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1300  Przewodniczący Rady Andrzej 
Butra. Przewodniczący Rady przywitał wszystkich radnych, zaproszonych gości  
oraz pozostałych zebranych, a następnie stwierdził, że w dniu dzisiejszym podejmowane 
uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych jest 16  radnych. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który przedstawia  
się następująco: 
 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/zatwierdzenie porządku obrad, 
c/zatwierdzenie protokołu z X i XI sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Podjęcie uchwał w  sprawach: 
a/zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2015, 
b/zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
c/zmieniająca uchwałę w sprawie przyznawania stypendiów Starosty Kluczborskiego  
dla uczniów i absolwentów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Kluczborski, 
d/przyjęcia stanowiska Rady Powiatu w Kluczborku dotyczącego udostępnienia jednostek 
organizacyjnych Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku do realizacji zadań 
dydaktycznych. 
4.Przedstawienie Informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2015 roku wraz  
z Informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Kluczborskiego 
/Sprawozdanie radni otrzymali na X sesji w dniu 26 sierpnia 2015 r. /.  
Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I 
półrocze 2015 roku. 
5.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
6.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres od 30 lipca 
2015 r. do 16 września 2015 r.  
7. Wolne wnioski i zapytania.  
8. Zamknięcie obrad. 
 

Do punktu 2 porządku obrad 
 
Nie wniesiono zapytań i interpelacji.  
 

Do punktu 3a porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2015. 
Pan Starosta poinformował, że jeżeli chodzi o dotację na budowę chodnika w Lasowicach 
wielkich to czekamy na dotację, formalności trwają, nasz wniosek został zaakceptowany 
pozytywnie, jest przez Wojewodę podjęta decyzja o dofinansowaniu zadania po otrzymaniu 
decyzji ministra finansów o zwiększeniu budżetu. Na dzień dzisiejszy zwiększenie budżetu 

 



stanowi informacja Wojewody, pan Starosta stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmujemy 
uchwałę i jednocześnie ogłaszamy przetarg.  
Ponadto w powyższym projekcie uchwały wprowadza się zmiany w planie dochodów budżetu 
powiatu, powodujące zwiększenie planowanych dochodów o kwotę 703.932 zł w tym: 
zwiększenie dochodów bieżących w kwocie 159.793 zł zwiększenie dochodów majątkowych 
w kwocie 544.139 zł zgodnie w załącznikiem nr 1. Ponadto wprowadza się zmiany w planie 
wydatków budżetu powiatu, powodujące zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 
703.932 zł w tym: zwiększenie wydatków bieżących jednostek budżetowych na kwotę 
160.932 zł, zwiększenie wydatków majątkowych jednostek budżetowych na kwotę 543.000 zł  
Ponadto zaktualizowano załącznik wprowadzając nowe zadanie inwestycyjne: Przebudowa 
drogi powiatowej nr 1330O w m. Lasowice Wielkie w ramach istniejącego pasa drogowego 
- wykonanie chodnika wraz z budową kolektora deszczowego na odcinku o długości 1,302 
km, jako niezbędny element poprawy bezpieczeństwa pieszych.  Zaktualizowano załącznik 
poprzez zmniejszenie wydatków z tytułu dotacji na dzieci umieszczone w placówkach 
opiekuńczo wychowawczych poza powiatem w związku z przeniesieniem dzieci do nowo 
powstałego domu dziecka w Lasowicach. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu i jednogłośnie podjęli Uchwałę  
Nr XII/91/2015 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 3b  porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. Zmiany w powyższej uchwale dokonane zostały w celu zapewnienia zgodności 
budżetu powiatu z wieloletnią prognozą finansową. Zwiększono dochody bieżące o kwotę 
192.307 zł, Zwiększono dochody majątkowe o kwotę 544.139 zł, zwiększono wydatki bieżące 
o kwotę 193.446 zł, zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 543.000 zł. Ponadto 
wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1330O  
w m. Lasowice Wielkie w ramach istniejącego pasa drogowego - wykonanie chodnika  
wraz z budową kolektora deszczowego na odcinku o długości 1,302 km., jako niezbędny 
element poprawy bezpieczeństwa pieszych". Radni nie wnieśli zapytań do projektu  
i jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XII/92/2015 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 3c  porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyznawania stypendiów Starosty Kluczborskiego dla uczniów i absolwentów szkół,  
dla których organem prowadzącym jest Powiat Kluczborski.  
W Uchwale Nr IV/37/2015 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 11 lutego 2015 r. w sprawie 
przyznawania stypendiów Starosty Kluczborskiego dla uczniów i absolwentów szkół,  
dla których organem prowadzącym jest Powiat Kluczborski wprowadza się zmiany,  
które precyzują zapisy dotyczące warunków, jakie łącznie musi spełnić kandydat  
do stypendium. Ponadto zmieniono zapis związany z rachunkiem bankowym, na który  
ma być przekazywane stypendium, wskazując konieczność wyrażenia zgody właściciela 
konta na przekazywanie stypendium na rachunek bankowy inny niż rachunek kandydata  
do stypendium. Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie podjęli Uchwałę  
Nr XII/89/2015 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 3d  porządku obrad 
 
Kolejno przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 
Rady Powiatu w Kluczborku dotyczącego udostępnienia jednostek organizacyjnych 
Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku do realizacji zadań dydaktycznych. 

 



 
 
Prof. dr hab. Stanisław Sławomir Nicieja Rektor Uniwersytetu Opolskiego  zwrócił się  
do podmiotu tworzącego Powiatowe Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku o wyrażenie woli 
udostępnienia jednostek organizacyjnych Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku, 
do realizacji zadań dydaktycznych na jednolitych studiach magisterskich na kierunku 
lekarskim w formie kształcenia praktycznego. Kształcenie praktyczne odbywałoby  
się na Oddziale Ginekologiczno - Położniczym z Pododdziałem Noworodkowym, Chirurgii 
Ogólnej, Wewnętrznym i Oddziale Dziecięcym. W przypadku przyjęcia przez Wysoką Radę 
powyższej uchwały, Zarząd Powiatu w Kluczborku podpisze stosowne Porozumienie  
z władzami Uniwersytetu Opolskiego na udostępnienie jednostek organizacyjnych 
Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku do realizacji zadań dydaktycznych  
na kierunku lekarskim. Następnie w ciągu dwunastu miesięcy od daty uzyskaniu przez 
Wydział Przyrodniczo-Techniczny Uniwersytetu Opolskiego uprawnień do prowadzenia 
jednolitych studiów magisterskich na kierunku lekarskim powyższe  Porozumienie 
potwierdzone zostanie umową cywilnoprawną, o której mowa w ustawie z dnia 15 kwietnia 
2011 r. o działalności leczniczej zawartą pomiędzy uczelnią, a Powiatowym Centrum Zdrowia 
S.A. w Kluczborku.  Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 
XII/90/2015 w powyższej sprawie                
 

Do punktu 4  porządku obrad 
 
Kolejno Przewodniczący rady przedstawił Informację zarządu powiatu z wykonania budżetu 
powiatu kluczborskiego za I półrocze 2015 r.  
Pani Skarbnik odczytała treść Uchwały Nr 349/2015 z dnia 17 września 2015 r. Regionalnej 
Izby Obrachunkowej nt. pozytywnej opinii o Informacji zarządu powiatu z  przebiegu 
wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2015 r.  
Radni nie wnieśli zapytań do Informacji zarządu oraz do opinii RIO o powyższej Informacji.  
 

Do punktu 5  porządku obrad 
 

Nie wniesiono zapytań i interpelacji, nie udzielono odpowiedzi. 
 

Do punktu 6  porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie zarządu powiatu z działalności zarządu  
od Radna Celina Zając od 30 lipca 2015 r. do 16 września 2015 r. Radna Celina Zając 
zapytała o uchylenie rozstrzygnięcia Zarządu Powiatu w Kluczborku nr OR-
Z.0022.23.3.2015.KH z dnia 30  lipca 2015 r. w związku z pismem Prezesa Zarządu 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych Nr WEF/487/2015/w z dnia 9 
lipca  2015 r. dotyczącym dofinansowania działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej  
w Kluczborku w 2015 roku w kwocie 1650 zł. 
Pan Starosta wyjaśnił, że zarząd na posiedzeniu w dniu 30 lipca 2015 podjął rozstrzygnięcie 
po zapoznaniu się z pismem Dyrektora PCPR w Kluczborku dotyczącym zwiększenia 
środków PFRON na działalność i funkcjonowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej  
w Kluczborku w 2015 roku i postanowił zabezpieczyć w budżecie powiatu kwotę  
w wysokości 1.650 zł. na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej  
w Kluczborku. 
Jednak po konsultacji  pani Skarbnik z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych okazało się, że otrzymane środki stanowią zwiększenie, ale bez 
wskazania Warsztatów Terapii Zajęciowej stąd wycofanie się zarządu  z podjętego 
rozstrzygnięcia.  

 



 
Do punktu 7  porządku obrad 

 
W wolnych wnioskach i zapytaniach radna Celina Zając złożyła wniosek w sprawie ujęcia  
w  projekcie budżetu powiatu na 2016 rok remontu ulicy Dworcowej wraz z chodnikami  
w Wołczynie.   
 

Do punktu 8  porządku obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział w obradach i o godz. 13.30 zamknął XII sesję Rady Powiatu  
w Kluczborku.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu  
w Kluczborku 
Andrzej Butra 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała 
   Katarzyna Hołdys 

 


